
ــة العلاجات قائم
TREATMENT MENU







ADDRESS SKY VIEW 
A spectacular duo of interconnected skyscrapers reach for the skies in Downtown 
Dubai, defining a new peak for premium luxury. Welcome to Address Sky View, a 
panoramic city viewpoint where breathtaking vistas of one of the world’s most 
prestigious districts uplift the contemporary elegance of every benchmark-defining 
stay, avant-garde dining concept and ultramodern residence. It’s where wellness takes 
centre stage on the 54th level at The Spa at Address Sky View, amidst ultramodern 

facilities, life-affirming tranquillity and spectacular views of Burj Khalifa. 

العنوان سكاي فيو
في سامء وسط مدينة ديب ناطحتا سحاب تتاعنقان لتعلنا ظهور ةمق جديدة في علام الرفاهية  دبي. 

وطس   قلب  في  الفاخرة  ةومدينالعراية  البانورامية  الإطةللا  ذي  ويف  سكاي  العونان  في  بكم  رمحباً 

المنيدة حيث   ترتقيعلى  لواحد   الخلابة  نمالمشاده  التي  المعاصرة  بالأناقة  العالم  الأرقى في  الأحياء 

الفاخرة، والمطامع اليدحثة ذات مفاميه نتاول الطعام المميزة والشقق فائقة   تميز أماكن الإقامة 

صتحكم رمكز اتهمانما في ذي بسا في العونان لتحتالدحاثة.  ونها، في الطابق الرابع والخمسين،  

إطلالات مذلهة عملكم الدهوء الذي يعزز الصحة وطس المرافق فائقة الدحاثة  دمقيسكاي ويف الذي 

لعى برج خيلفة.



WHOLESOME REVITALISING

صحي متاكملحويي



WELCOMING ENRICHING

مِرحاب غني





THE SPA AT ADDRESS SKY VIEW
For journeys of revival that nourish, enrich and revitalise from deep within, The Spa at 
Address Sky View presents a unique array of treatments and therapies that combine 
natural and organic elements with cutting-edge methods and world-class expertise. 
Relax in an aura of utter refinement across state-of-the-art treatment rooms in 
dedicated sections for men and women, each of which also features a luxurious sauna, 
steam room, relaxation lounge and plunge pool. A breathtaking couple’s suite offers 
the opportunity for shared experiences of rejuvenation followed by a private meal on 

the stunning Sky Deck. 

Exclusive treatments for women          Exclusive treatments for men

Suitable for pregnant women, 12 weeks onwards

ذي سبا في العنوان سكاي فيو
حيث   الشباب،  وتجدد  الوحاس  وتثري  والجسد  الروح  تغذي  نمعشة  برحلة  دمقيانعموا  في  بسا  ذي 

العناصر الطيبعية ينب عمجتالمعالجات والعلاجات التي  نمفديرة  ةموعجمالعونان سكاي ويف  الرقي 

لرلجال  هالة   وطس  بالارتسخاء  اتسمتعوا  العالمية.  والخربة  اليدحثة  والطرق  نموالعضيوة  غرف  في 

الجناح  والتي   التطور  فائقة  دمقتالعلاجات  قتينطمن  لتينصفمن  لعى  وتحتي  وجميعها  والسديات، 

الرائع دمقي امكأفخر غرف الساونا والبخار وصالة الارتسخاء وحمام الغطس.  أجواء  الخاص  الزوجي 

بالإضافة للاتسمتاع  عمالفرصة لتجديد شبابكم وحتيويكم من  الخاصة،  نمضفاخرة  ةبجوبعلاجانتا 

الخصوصية التامة لعى السطح العولي »سكاي دك«

 علاجات تمميزة لنلساء             علاجات تمميزة لرلجال

مُنابسة للسديات الوحامل )بدءاً من الأوبسع 12 من الحمل(





SIGNATURE SPA JOURNEY
Immerse yourself in one-of-a-kind experiences that replenish mind and body with 
the healing touch of gifted therapists and the proven potency of naturally-derived 

products.

الطقوس العلاجية المميزة
دعدنلولا حواسكم مع هذه التجارب الفديرة التي تجدد الذهن والجسم بلمسة شايفة من المعالجين

الموهوبين والمتنجات  الطيبعية التي أثتبت نجاحها رماراً وتكراراً.





MASSAGES
Let our experienced therapists harness the power of traditional and avant-garde

techniques to invigorate the senses and relieve muscle tension.

The Spa at Address Sky View exclusively uses all-natural dry oils for all massage therapies. 
Available in a choice of three unique fragrances, these oils are completely grease-free, 

shower-free, hypo-allergenic and free of colouring agents, nuts and parabens.

جلسات التدليك
يجمع خرباؤنا بين وفائد العلاجات اليديلقتة والينقتات اليدحثة لنتشطي الوحاس وإزالة الشد والرتوت

من العضلات.

يستخدم ذي بسا في العونان سكاي ويف حصيراً زتوياً جافة يبطعية تماماً ضمن جميع علاجات

الدتليك. رفوتت هذه الزويت في ثلاثة عطور ديرفة وهي غري دينهة ولا تحتاج للغسل، ولا تسبب

الحسايسة، كما أهنا خالية من الألوان الاصطنايعة والمكسرات والبارابين.



AROMATHERAPY  	 60/90/120 MINS

Embrace a deep sense of serenity as the uplifting fragrances of natural essential oils 
enhance the calming effects of this gentle massage. 

BALINESE  	 60/90/120 MINS

A deep pressure massage that combines gentle stretching and acupressure to enhance 
blood circulation and alleviate stress, this treatment is especially ideal for those are more 
physically active or involved in athletic activities.

HEATED STONES	 60/90/120 MINS

From bolstering metabolism to relieving chronic pain and stress, the heated stone lava 
massage is known for its wide and varied healing effects as well as lasting sense of serenity.

REFLEXOLOGY	 30/60 MINS

Inspired by Ayurveda traditions which view feet as important motor organs, this gentle 
foot massage incorporates warm oils to ease fatigue, improve circulation and generate a 
soothing sensation that relaxes the whole body.

HEAD MASSAGE	 30/60 MINS

More than just an invigorating head and scalp massage, the Precious Mind therapy 
incorporates essential oils that nourish the scalp and hair, improve blood circulation and 
relieve stress by calming the mind and nervous system.

PRE-NATAL MASSAGE 	 650 AED | 60 MINS

Massage is therapeutic bodywork that focuses on the special needs of the mother-to-be 
as her body goes through the dramatic changes of pregnancy. It enhances the function of 
muscles and joints, improves circulation and general body tone, and relieves mental and 
physical fatigue.

650/850/1050 AED |

650/850/1050 AED |

650/850/1050 AED |

380/550 AED |

380/550 AED |



١٢٠/٩٠/٦٠ دققية 		 العلاج العطري

تمتعوا بإحساس عميق بالصفاء والدهوء مع أريج الزويت العطيرة الطيبعية التي تعزز الآثار المدهئة لهذا 

الدتليك اللطيف.

١٢٠/٩٠/٦٠ دققية الدتليك البالي	

دتليك بالضغط العميق يجمع بين التمديد اللطيف للعضلات والضغط الإبري لحتسين الدورة اليومدة 

وتخفيف الرتوت، ووه علاج مثالي ليرلاضيين وأصحاب نمط اليحاة النشطي.

١٢٠/٩٠/٦٠ دققية الدتليك بالأحجار الساخنة	

بتأثرياته الشايفة الواسعة والمعونتة التي يشرهت بها، يعزز الدتليك بالأحجار الربكاينة الساخنة معدل 

الأيض ويخلصك من الرتوت والآلام المزنمة، كما يمحنك شعوراً بالسكنية والصفاء ديوم يوطلاً.

60/30 دققية الدتليك‬‭ الانعكاسي	

للمشي  يفرطن  مجرد  من  أكثر  اليمدقن  تعربت  التي  الأويرديفا  قتالدي  من  مسوتحاة  بينقتات 

والقنتل،يستخدم هذا الدتليك اللطيف ليمدقلن زتوياً دافئة لتخفيف التعب والإجهاد وحتسين الدورة 

اليومدة ومما يمنح شعوراً دهمئاً ولمطفاً يسادع لعى ارتسخاء الجسم بالكامل.

60/30 دققية دتليك الرأس	

الزويت  الثمين  العقل  علاج  يستخدم  حيث  الرأس،  ورفوة  لرلأس  نمشط  دتليك  مجرد  من  أكثر  إنه 

الرتوت من خلال دهتئة  اليومدة وتخلص من  الدورة  الرأس وحتسن  الشعر ورفوة  التي تغذي  العطيرة 

الذهن والجهاز العصبي.

60 دققية الدتليك لفرتة ما قبل الولادة      	

الدتليك عميلة علاجية رتكز لعى الحاجات الخاصة للمرأة الحامل، حيث يشده جسمها تغريات الحمل 

الدرامايتكية. وهف يُعزز وظائف العضلات والمفاصل،  ويُحسن الدورة اليومدة والحالة العامة للجسم، 

ويؤدي إلى إزالة الإرهاق العلقي والجسدي.  

1050/850/650 درمه إرماتي | 

1050/850/650 درمه إرماتي | 

1050/850/650 درمه إرماتي | 

550/380 درمه إرماتي | 

550/380 درمه إرماتي | 

650 درمه إرماتي | 





FACIAL TREATMENTS
Explore a distinctive selection of facial treatments that harness the power of acclaimed 
products and leading-edge techniques to reach beneath the surface and restore your 

skin’s natural lustre and vitality.

علاجات الوجه
اكتشفوا مجمعوة مميزة من علاجات الوجه التي تستخدم قوة المتنجات التي أشاد بها الكثريون 

والينقتات الرائدة التي تتعمق داخل البشرة لتعدي إلهيا حهتيويا وإشراقهتا الطيبعية.



GLOW INFUSION FACIAL - TRIPLE OXYGEN FACIAL  	 780 AED | 90 MINS

For a youthful glow that is more than skin deep, this highly-effective, three-stage facial 
harnesses the power of LING’s award-winning innovations to deliver oxygen to the deepest 
layers of your skin and leave you feeling lighter, fresher and ready to face the world. 

BIO LIFT AND BIO LIGHT ULTIMATE ANTI-AGING FACIAL  	 888 AED | 75 MINS

Featuring an intensive cleansing and peeling treatment followed by a gentle application of 
the NASA-developed YouthLite Photo Rejuvenation, this groundbreaking facial treatment 
reinforces yours skin’s natural regenerative processes to address uneven skin tone and 
reverse the signs of aging.

PORE TO PURE - BYE BYE BREAKOUTS	 580 AED | 60 MINS

Designed specifically for acne-prone skin, this highly-effective therapy involves deep 
exfoliation, cleansing and hydration using naturally-derived products, followed by 
a healthy dose of LING’s award-winning oxygenating treatments to give you some  
much-needed relief from regular breakouts.

OXYGEN SPARKLING GLOW AND LIFT	 380 AED | 45 MINS

When fatigue begins to take a toll on you and your skin, treat yourself to a quick  
pick-m-eup with this acupressure face massage followed by an Organic Apple Malic Acid 
Peel and oxygenating mask that gently cleanses and revives your skin, leaving you feeling 
healthy, vibrant and relaxed inside and out.



٩٠ دققية جول إنفويجن يفشال - علاج الوجه بالأكسجين الثلاثي	

المراحل  ثلاثي  الفعالية،  عالي  العلاج  هذا  يستخدم  الداخل،  من  تمألقة  شابة  بشرة  لعى  لحلصول 

لولجه الفوائد المذلهة لمسحتضرات لنيج المتبكرة والحائزة لعى الجوائز والتي تعمل لعى وتصيل 

الأكسجين إلى الطقبات الأعمق من البشرة لتمحنكم بشرة أتفح وأكثر اتنعاشاً واتسعداداً لمواجهة 

العالم.

 »بوي ليفت وبوي لايت«
٧٥ دققية 				   علاج الوجه فائق الفعالية المضاد للشيخوخة 

الوجه  علاج  اتسخدام  بتيعها  ونتظيفها،  البشرة  لقتشري  مكثفة  بمعالجة  الثوري  العلاج  هذا  تيميز 

البشرة  تجديد  عميلة  يعزز  مما  الأيرمكية،  ناسا  وكالة  وطرته  الذي  ريجينيفوشن«  وتوف  »ويث-لايت 

الطيبعية لمعالجة لون البشرة غري الموحد والدح من علامات الدقتم في العمر.

٦٠ دققية بور وت بوير - وداعاً لبلثور	

صمم هذا العلاج عالي الكفاءة خصيصاً لبلشرة الأكثر تعرضاً لظوهر حب الشباب، وتيضمن قتشرياً 

كمية  بتيعها  الطيبعة،  من  مستمدة  تنمجات  باتسخدام  وهبيطرتا  نتظيفها  مع  لبلشرة  عمقياً 

نمابسة من تنمجات لنيج للعلاج بالأكسجين الحائزة لعى الجوائز لتلخلص من اتنشار البثور بشكل 

مستمر.

٤٥ دققية أوكسجين بساركنيلج جول آدن ليفت	

بعلاج  أنفسكم  دلولا  البشرة،  لعى  الظوهر  في  تأثريه  ودبيأ  يلعكم  الشديد  الإرهاق  يؤثر  مدنعا 

نتشيطي يرسع مع دتليك قناط الضغط الإبري بالوجه، بتيعه قتشري لبلشرة بحمض التفاح العضوي 

وعلاج قناع الأوكسجين الذي نيظف البشرة ونيعشها بلطف لتشعروا بالصحة واليويحة والارتسخاء من 

الداخل والخارج.

780 درمه إرماتي | 

888 درمه إرماتي | 

580 درمه إرماتي | 

380 درمه إرماتي | 



MEDI-HEALING SIGNATURE WELLNESS PACKAGE 	 950 AED |90 MINS

Escape for the day and experience the Address journey that will recharge your body and refresh 
your mind. 
Includes:	 • Medi-Healing Signature Body Massage – 30 minutes 
		  • THE LUXURIOUS – 60 minutes

THE ADDRESS 100% SIGNATURE FUSION FACIAL	 1300 AED | 100 MINS

The ultimate, perfective, double-mask treatment powered by colloidal diamond and patented stem 
cells. Once meticulously cleansed and exfoliated, oriental Medi-Acupressure therapy prepares the 
skin for the first 100% bio-cellulose sheet mask, used together with LED light and vibration for 
instant elasticity, smoothness, and plumpness. The second sheet mask, the patented Black Diamond 
Charcoal Mask with Botox-mimetic effect, leaves the complexion calm and bright.
Includes: 	 • Premium Facial Treatment Gift Set
		  • Ultimate Medi-Facial Treatment Program
		  • Complete this experience with additional treatments: eye,décolleté hand and arm.

THE LUXURIOUS (Includes Facial Treatment Gift Set)  	 750 AED | 60 MINS

This brightening and hydrating facial transforms your complexion into its most radiant yet, with the 
power of colloidal diamond and patented stem cells. Once thoroughly cleansed with an enzymatic 
wash, the oriental Medi-Acupressure therapy prepares the skin for the 100% bio-cellulose sheet 
mask, used together with LED light and vibration for best results. The skin is instantly brighter, more 
luminous, and deeply hydrated.



950 درمه إماراتي | 90 دققية 		 حزمة العراية الصيحة المميزة للمعالجة الطيبة
الوصــف: اتــرك خلفــك صخــب اليحــاة اليمويــة ليــوم واحــد وجــرّب رحلــة ذا أدريــس التــي تسشــحن جســد بالطاقــة وتجــدد 

حيويــة لقعــك.

				   • جلسة الدتليك العلاجي الطبي المميز للجسم  لمدة 30 دققية  تشمل:  	

دققيــة  60 لمــدة  الفاخــرة  •الجلســة  	

1300 درمه إماراتي  | 100 دققية نتظيف ويفجن الشريه لولجه والحصري ٪100 من ذا أدريس	
الوصــف: العــاج الهنائــي والشــامل والمثالــي، باســتخدام قنايعــن، والمعدــوم بالمــاس الغروانــي والخلايــا الجذيعــة 

الحاصلــة لعــى بــراءة اختــراع. بمجــرد نتظيــف البشــرة وقتشــهريا بدقــة، فــإن عميلــة Medi-Acupressure العلاجية الشــرقية 

تُهــيء البشــرة لأول قنــاع مــن الســوليلز العضــوي بنســبة ٪100، ويســتخدم مــع إضــاءة LED واتهــزاز لحلصــول لعــى رمونــة 

وفريــة ونعموــة واتمــاء. النقــاع الثانــي هــو قنــاع الفحــم الماســي الأســود الحاصــل لعــى بــراءة اختــراع مــع تأثيــر يماثــل 

آثــار الوتوبكــس، وتيــرك البشــرة هادئــة ومشــرقة.

• مجمعوة دهايا ممتازة لعلاج الوجه  تشمل:	

• بنرامج علاج ديمي - يفشال الهنائي  	

• أكمل هذه التجربة بعلاجات إضايفة: للعين والصدر والدي والذراع. 	

750 درمه إماراتي  | 60 دققية 					    الجلسة الفاخرة  
إن هــذه المعالجــة التفيحيتــة والإروائيــة لبشــرة الوجــه تجعــل بشــترك أكثــر ألقــً مــن أي وقــت مضــى، مــع قــوة المــاس 

ــى  ــي، وتتل ــول إنزيم ــً بغس ــرة تمام ــف البش ــرد نتظي ــراع. وبمج ــراءة اخت ــى ب ــة لع ــة الحاصل ــا الجذيع ــي والخلاي الغروان

عميلــة Medi-Acupressure العلاجيــة الشــرقية إعــداد البشــرة لنقــاع الســوليلز العضــوي بنســبة ٪100، الــذي يُســتخدم مــع 

إضــاءة LED واتهــزاز لحلصــول لعــى أفضــل التنائــج. تصبــح البشــرة أكثــر إشــراقاً ولمعانــً وبيطرتــً لعــى الفــور.





BODY TREATMENTS
Whether for silky smooth skin or a slimmer physique, these exotic journeys capture the 

potency of nature’s best kept secrets with the ageless wisdom of oriental traditions.

علاجات الجسم
احصولا لعى بشرة ناعمة وقوام رشيق مع لتك العلاجات غري المألفوة التي تمحنكم قوة أرسار

الطيبعة الغامضة مع حكمة القتالدي الشرقية العقيرة.



ADDRESS SIGNATURE RITUAL  	 850/1050 AED | 90/120 MINS

Experience the healing effects of an indulgent full body exfoliation, followed by a blissful 
massage that includes both the physical and emotional benefits of Address Signature 
Cedar & Vetivert scent. Slip into a state of complete relaxation, leaving you refreshed and 
renewed.  

ARABIAN ESCAPE 	 1080 AED | 120 MINS

Experience the healing effects of an indulgent full body exfoliation, followed by an 
alleviating massage that includes both the physical and emotional. Slip into a state of 
complete relaxation, leaving you completely refreshed and renewed.



120/90 دققية 		 وقطس العونان المميزة

اتسمتعوا بلمسة شايفة ودلولا أنفسكم مع قتشري كامل للجسم، بتيعه دتليك لطيف يمحنكم 

الفوائد اليندبة والحسية لعطري خشب الأرز والفيتيفر المميزين للعونان. اغمروا أنفسكم في حالة 

من الارتسخاء الكامل الذي نيسعشكم ويجدد شبابكم.

120 دققية الملاذ العربي	

علاج مسوتحى من رحلات الماضي في صرحاء شبه الجزرية العربية الشاسعة، تيضمن قتشري البشرة 

تجتمع  البشرة.  لتجديد شباب  بالتمر  لولجه  علاج  الونق مع  ببلن  الجسم  لف  بتيعها  والتمر،  بالنحاء 

شروق  مثل  ساحرة  إشراقة  وتمهحنا  ونتعشها  بشترك  لدتلل  ديرف  بتكامل  يوساً  الثلاثة  العلاجات 

شمس الصرحاء الميهب.

1050/850 درمه إرماتي | 

1080 درمه إرماتي | 



HOW TO SPA AT ADDRESS SKY VIEW  

SCHEDULING AN APPOINTMENT

To schedule an appointment for the perfect 
treatment, please consult a member of our 
spa reception team, who will guide you to 
the right choice. In-house guests can press 
the spa button on their room telephone, 
or extension 8881. Outside guests can call 
+971 4 873 8881 or email spa. adsvh@
addresshotels.com. To ensure your preferred 
time and service is available, we recommend 
booking in advance. 

WHEN TO ARRIVE

Arrive at least 30 minutes before your 
appointment to enjoy the serenity of The Spa. 
Please be advised that late arrivals may result in 
a reduction of your treatment time. 

OPENING HOURS

Open daily from 10 am to 10 pm. The services 
and facilities of The Spa are for the use of 
guests 16 years of age and above.

SPA ETIQUETTE AND TIPS

Our spa environment is one of relaxation and 
tranquility. Please respect all spa guests’ right to 
privacy and serenity. Considering this, The Spa 
is a mobile and smoke-free zone. Please ensure 
mobile phones are switched off or on silent 
mode. The Spa will provide towels, slippers, 
shower caps and all other amenities required. 

HEALTH CONDITION

When making your spa reservation, kindly advise 
us of any health conditions, allergies or injuries 
which could affect your service.

PREGNANCY

We have exclusively-designed treatments for 
expectant and nursing mothers. Please allow 
our team to help you select the treatments 
most suitable for you during this special time.

GIFT VOUCHERS

Gift vouchers are an ideal present for that 
special someone and are available for all 
treatments and products. Gift vouchers are 
non-refundable and must be presented at the 
time of treatment or purchase.

PERSONAL VALUABLES

Lockers are provided for your personal items; 
however we do not recommend that you wear 
jewelry during your visit to The Spa. If you are 
a guest of the hotel we advise you to store all 
personal valuables in the safety deposit box 
located in your room.

CANCELLATION POLICY

Please notify The Spa a minimum of 12 hours in 
advance should you need to cancel or rescheule 
to avoid a 100% charge for the service. Booking 
must be secured with a credit card.

All prices are quoted in UAE Dirhams  
and include 10% service charge, 
7% Municipality fee and 5% VAT.

T +971 4 873 8881, +971 4 873 8882 SPA.ADSVH@ADDRESSHOTELS.COM
ADDRESSHOTELS.COM



كيفية التعامل مع أنظمة المتنجع

حجز المواديع

يُرجى  المثالي،  العلاج  لعى  لحلصول  دعوم  لحجز 
الصحي  بالمتنجع  الابقتسال  يرفق  أعضاء  أحد  اتسشارة 
الذي ريسشدكم للخيار المناسب. يستطيع نزلاء الفدنق 
أو  الغفرة  هاتف  في  الصحي  المتنجع  زر  لعى  الضغط 
الاتصال بالرقم الداخلي: 8881 . لوتلاصل من خارج الفدنق، 
الديرب  أو    +971  ٤  ٨٨٨١ ٨٧٣ رقم:  بنا لعى هاتف  اتصولا 
ننصحكم    spa.adsvh@addresshotels.com الإلكرتوني. 
مسقباً لضمان الحصول لعى الخمدة   . بحجز دعومكم  

المثالية في الوقت الذي تفضنوله.

وقت الوصول

الأقل،  بثلاثين دققية لعى  العلاج  الوصول قبل دعوم  يجب 
بسا.  ذي  في  والصفاء  بالدهوء  الاتسمتاع  من  لتتمكونا 
وقت  من  لقيل  وسف  المتأخر  الوصول  أن  ملاحظة  يُرجى 

العلاج المحجوز.

ساعات العمل

يموياً، من 10 صباحاً إلى 10 مساءً. خمدات ونمشآت ذي بسا 
تماحة للعملاء لمن مه وفق سن 16.

آداب وارشادات اتسخدام المتنجع

نسعى لريفوت بيئة من الارتسخاء والصفاء لجميع عملائنا؛ 
الاتسمتاع  في  العملاء  جميع  حق  احرتام  رنجو  لذلك 
بالسكنية والخصوصية. وبوضع ذلك في الابتعار، لا يُسمح 
بالدتخين أو اتسخدام الهاتف الجوال داخل ذي بسا هنائياً. 
أو ضبطها  الجوالة  الوهاتف  إغلاق جميع  التأكد من  يُرجى 
والنعال  المناشف  بسا  ذي  دقيم  الصامت.  الوضع  لعى 

وقبعات الاحتسمام وجميع وسائل الراحة اللازمة.

الشروط الصيحة

دنع حجز الخمدة المرغوبة بالمتنجع الصحي، يُرجى إبلاغنا 
بأي حالة صيحة أو إصابة أو حسايسة قد تؤثر لعى الخمدة 

الممدقة لكم.

الحمل

قمنا بتصممي علاجات خاصة للأهمات الوحامل والمرضعات، 
بمساتدعكن  المتخصصين  من  لفنقيرا  السماح  ورنجو 

في اخيتار العلاجات الأنسب لكن خلال هذه الفرتة الخاصة.

قسائم الدهايا

المرقبين  للأشخاص  مثالية  يدهة  الدهايا  قسائم  تعد 
لكم، وهي رفوتمة لجميع العلاجات والمتنجات. لا يمكن 
القسيمة  ميدقت  ويجب  الدهايا،  قسائم  قيمة  ارتسداد 

للمظوف المختص وقت الحصول لعى الخمدة أو الشراء.

المينتقات الشخصية

رفوتت خزائن تماحة لحفظ الأغراض الشخصية، إلا أننا لا ننصح 
نزلاء  أحد  إذا كمتن  زيارة ذي بسا.  دنع  المجرهوات  باردتاء 
الشخصية  بتخزين جميع ينتقمانكم  الفدنق، ننصحكم 

الثمنية في الخزانة المغقلة الموجودة في الغفرة.

يساسة الإلغاء

يجب إبلاغ ذي بسا في حالات الإلغاء أو التغريي قبل المدعو 
جزائية  روسم  دفع  لتجنب  الأقل  لعى  ساعة  ب12  المدحد 
تساوي 100 % من سعر الخمدة. يجب تأيمن الحجز باتسخدام 

بطافة ائتمان

وتتضمن الإماراتي  بالدرمه  دحمدة  الأسعار  جميع   الأسعار: 
%10 روسم خمدة و 7% روسم بيدلة و 5% ضبيرة اليقمة المضافة.





CONTACT US
ADDRESS SKY VIEW | DOWNTOWN DUBAI

T +971 4 873 8881, +971 4 873 8882

SPA.ADSVH@ADDRESSHOTELS.COM 

ADDRESSHOTELS.COM




